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I förra terminens upplaga av Hallands Väderö intervjuades flera perso-
ner som tidigare har haft koppling till nationen. Då fick vi bland annat 
veta att Hallands nation har förknippats med sport sedan 2000-talet. Just 
nationens rykte som sportnation gjorde oss väldigt nyfikna, särskilt i och 
med att vi båda har ett stort intresse för sport. Caroline har spelat fotboll 
under hela sitt liv både i Halmstad och i Lund, men även tränat gymnastik 
i många år. Under uppväxten både spelade och coachade Isabelle basket i 
Växjö. Idag dansar hon salsa och har såklart fortfarande ett stort intresse 
för sitt favoritfotbollslag, Liverpool. 

Denna upplaga handlar om SPÅRT från olika perspektiv. Vi skriver om 
personer inom nationen som har presterat på en hög nivå inom olika spor-
ter samt om fotbollslaget som har nationens namn. Såklart berättar vi även 
om nationens fantastiska Spårt-events. Vi hoppas att ni alla kommer upp-
skatta terminens upplaga och kanske bli lite extra peppade på att spårta. 

De é Kärlek!
Era Redaktörer, Caroline och Isabelle

EN HÄLSNING FRÅN 
REDAKTÖRERNA

Foto: Privat  Foto: Lars Sofianidis
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H A R  O R D E TH A R  O R D E T

QURATORNQURATORN

Våren har äntligen antlänt, och i år är det inget tvivel om saken: 
Det blir en fullskalig studentvår i sann Lundaanda! Baler och spex 
byter av varandra på AF-borgen i ett rasande tempo, och Lund får 
åter skina från sin allra bästa sida. 

Och vilken vår vi har att se fram emot! Det känns fortfarande som att jag är ny-
tillträdd qurator, men jag inser nu att halva terminen redan hunnit passera. Jag 
har precis fått genomföra min andra Bockbal, vilket åter blev en stor succé tack 
vare alla er fantastiska Hallänningar. Nu står Kvalborg precis runt hörnet, och 
jag kan lova att det kommer vara höjdpunkten under siste-april även i år!

Men för mig kommer det inte riktigt att bli den våren jag hoppats på. Plikten 
kallar, och jag behöver åka på en två veckor lång försvarsmaktsövning; bara två 
dagar innan Kvalborg går av stapeln. Månader av planering och förväntningar 
inför detta årets evenemang för att sedan snubbla på målsnöret. När kallelsen 
damp ner i brevlådan blev jag givetvis besviken, men det blev också en viktig 
påminnelse om vad som just nu pågår i Ukraina och i Europa. En påminnelse om 
att den “riktiga” världen fortsätter utanför vår trygga lundabubbla.

Som tur är varar övningen bara två veckor, och jag kommer tillbaka lagom till vå-
rens nästa stora succé: TANDEM! Fyra år har passerat sedan sist, men nu är det 
äntligen dags igen för detta mytomspunna galenskap. Ni kan räkna med att jag 
kommer att sitta på cykeln redan första etappen: taggad till tänderna och, efter 
mina militära äventyr, i mitt livs bästa form. Tillsammans ska vi allt visa Lund 
vilka som har den mest taggade förmannakåren!

När jag ändå har ordet vill jag även passa på att uppmärksamma Hallands 
Nations 95 årsjubileum! Lunds yngsta nation blir ett år äldre, vilket givetvis ska 
firas med pompa och ståt den 14 oktober på anrika Örtofta Slott. Jag hoppas vi 
ses där!

De é Kärlek!
Joel Wahlqvist, Qurator

Kära medlemmar 
av Hallands Nation,
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Berätta lite kort om er själva?
Joel (Qurator) : Jag är född och uppvuxen i den lilla byn Nodsta 
utanför Norrtälje, norr om Stockholm. Drömmen om storstadslivet 
växte sig dock stark, och jag valde därför att flytta till Lund. Jag har 
precis avslutat min 5:e termin på Läkarprogrammet. Mitt största 
intresse är musiken. Vad vore livet utan Hallands husband?
Maja (Pqs): Jag kommer från Åkersberga norr om Stockholm (men 
inte lika norr som Joel) och jag flyttade till Lund 2019. Jag har 
studerat Personalvetare med inriktning psykologi sedan 2020 och är 
nästan klar. Den lilla fritid jag har i Quratelet läggs ofta på att läsa eller 
se om How I Met Your Mother. När det är möjligt seglar jag helst!

Hur hittade ni till Hallands?
Maja: Hallands förra Qurator Malin drog hit mig och det gjorde hon 
helt rätt i.
Joel: Hallands var den första platsen jag besökte i Lund, när jag hjälpte 
Axel (Hallands förra Pqs) att flytta in på S2. Jag kände direkt att jag 
trivdes fantastiskt bra i Hallands gemenskap, och resten är historia.

Vad fick er att söka posterna som Qurator och Pqs?
Joel: Efter två år som förman var jag väldigt taggad på att göra mer 
för nationen, och då kändes quratelet som ett naturligt nästa steg. 
Qurators-posten kändes också som en väldigt givande utmaning.
Maja: Jag kände mig rätt klar med plugget, men inte redo att lämna 
studentlivet riktigt än och då kändes helt rätt att dedikera ett år till 
Hallands

Dags att lära 
känna våra 

nya 
Quratelare!

Pqs Maja och Qurator Joel    Foto: Tadas Paskevicius
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Har ni något särskilt som ni vill åstadkomma under 
er tid i Quratelet?
Joel: Jag har många tankar på diverse projekt jag vill driva, och jag 
hoppas att jag hinner med hälften. Just nu ligger emellertid fokus på att 
anordna en riktigt bra Bockbal, ett oförglömligt Kvalborg och den första 
Tandemstafetten sedan 2019!
Maja: Komma ut ur det levande! Skämt åsido, så tror jag att jag kommer 
lära mig otroligt mycket av att få se över en sådan här stor organisation. 
Jag har några förändringar i åtanke som jag hoppas ska kunna 
effektivisera Hallands lite extra!

Har ni någon särskild person som ni tar inspiration 
ifrån?
Joel: Min stora förebild är självklart mamma Malin.
Maja: I livet generellt är det helt klart min mamma och syster. I 
Quratelssammanhang blir det nog våra företrädare Malin och Axel som 
sticker ut lite extra. Detta låter jättecheesy men tror faktiskt jag dagligen 
tar inspiration av Joel, Jennifer eller Cornelia. 
Joel: Jag håller med, jag inspireras verkligen av alla i Quratelet.

Vad är det bästa med att vara med i Quratelet? 
Maja: Att få lägga ett år på att föra Hallands framåt och bevara det 
otroliga arbete som alla mina företrädare lagt ner. Det är något fint att 
lägga mycket tid och energi på en verksamhet som funnits längre än en 
själv.
Joel: Det bästa med att sitta i quratelet är att jag får lägga mitt fulla fokus 
på att driva vår fantastiska Nation framåt! Jag ser även väldigt mycket 
fram emot att få spendera mycket tid med mina fantastiska kollegor

Och vad är det bästa med Hallands?
Maja: Förmännen! Jag hör en del klagomål från andra Pqs:er på andra 
nationer kring deras förmannakårer. Jag är oändligt tacksam för att våra 
förmän sköter sitt arbete så sjukt fint. 
Joel: Ja helt klart förmannakåren och den fantastiska gemenskapen på 
nationen!

Berätta om det bästa minnet från Hallands
Joel: Bockbalen 2022!
Maja: Siste april helgen 2022 är svårslagen!

Har ni utövat någon sport som liten och skulle man 
kunna säga att du har talang? 
Joel: Jag spelade bandy, orienterade, höll på med friidrott och åkte 
längdskidor. Som alla de coola kidsen.
Maja: Jag seglade länge. Jag spelade även fotboll i 10 år som barn 
men var nog aldrig något vidare duktig. Jag visade upp mina skills 
på innergården första maj 2022 och då sträckte jag låret rejält. Tror 
faktiskt inte fotboll är min grej längre.

     Foto: Tadas Paskevicius

Text:  Caroline Lindau och Isabelle Meakin
Foto: Tadas Paskevicius
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VEM AV ER...?

. . .  K O M M E R  G Å  P Å  F L E S T 
S P Å R T E V E N T ?

. . .  S T Ä N G E R  K L U B B E N  O F T A S T ?

. . .  Ä R  B Ä S T  P Å  A T T  D A N S A  O C H  V A D 
Ä R  E R T  B Ä S T A  D A N S M O V E ?

. . .  Ä R  F Ö R S T  P Å  E X P E N  E N 
M Å N D A G M O R G O N ? 

. . .  Ä R  B Ä S T  P Å  A T T  P L A N E R A ? 

. . .  Ä R  B Ä S T  P Å  B E E R P O N G ? 

När det finns tid är det nog Joel.Vi får dra med varandra, vi måste ju 
komma i form inför Tandem!

Nejnej, jag är först. Jag hatar ju 

trots allt sovmorgon. 

Jag. Mitt bästa dans-move är en klassisk bugg. Alltid lika välkommet.

Maja, hon har ju 
ingen att gå hem till.

 Jag!

Jag är ändå riktigt vass när jag 
formtoppar. 

Det tar emot att erkänna, men det är 
nog sant.

Joel är en jävel på att 
bugga runt mig på 
dansgolvet. Mina

stackars fötter hänger 
nästan med hela tiden!! 

Tony Irwing who?

Är nog 50/50, Men tror ändå jag vinner där!

Nja det vet jag inte, vi båda har rätt bra koll. 
Jennifer är dock helt klart bäst.

Jag lägger mig platt.

Jag, Joel har ju någon att gå hem till.
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En viktig person för Hallands Nation lämnade oss i december förra 
året. Vi vill hedra honom och hans arbete för Hallands Nation genom 
en artikel i Hallands Väderö. Bengt Nestrup växte upp i Halmstad 
och flyttade sedan till Lund för att studera juridik. Han arbetade som 
jurist på advokatbyråer i flera olika städer innan han startade sin egen 
advokatverksamhet i Halmstad. Bengt var bland annat brottmålsadvokat 
och något av Halmstads egen Perry Mason. Av andra beskrivs han som en 
saklig och korrekt advokat. Han var en god kamrat och mån om alla i sin 
omgivning. Under sin studietid var Bengt engagerad på Hallands Nation. 
Han bodde i korriodor på nationen och var till en början engagerad som 
sexmästare. År 1968/1969 blev han qurator. Bengt var en mycket hängiven 
nationsmedlem och närvarade på nationskvällar, baler och andra festliga 
tillställningar. Han var lätt att samarbeta med och ville att alla på nationen 
skulle trivas och känna sig välkomna. 

Även efter studietiden var Bengt engagerad i Hallands Nation. Han var 
med i HNV och var ordförande för arbetsutskottet i många år. Sedan 
cirka 15 år tillbaka har han varit hedersledamot. Under i stort sett hela 
sin levnad deltog han i festligheter och engagemang på nationen, som var 
hans skötebarn. Det märktes verkligen att Hallands Nation låg honom 
extra varmt om hjärtat. En av Bengts alla fina gester till nationen är att 
han var med och sponsrade inredningen till Åsen, Väderö och annat. Han 
har bidragit till nationens sångskatten med den berömda Halmstadvisan.

Vi vill uttrycka vår tacksamhet för allt arbete som Bengt har lagt ner på 
nationen. Vi skickar även våra tankar till hans familj och vänner. 

Hyllning till Bengt Nestrup
EN HALL ÄNING VI  ALLT ID KOMMER AT T MINNAS

---Text: 

Text:  Caroline Lindau och Isabelle Meakin
Foto: Hallands Nation

När det finns tid är det nog Joel.

Joel är en jävel på att 
bugga runt mig på 
dansgolvet. Mina

stackars fötter hänger 
nästan med hela tiden!! 

Tony Irwing who?

Nja det vet jag inte, vi båda har rätt bra koll. 
Jennifer är dock helt klart bäst.
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Under sommaren och hösten 2022 skedde en ombyggnation av na-
tionens pub. I Wangö biblioteket byttes golvet ut och vackra bokhyl-
lor sattes in. Dessa förändringar har medfört en härligare stämning 
i puben och nationen är väldigt nöjda med resultatet. Lördagen den 
11 februari 2023 var det dags för invigning av puben.

På invigningen samlades alla som varit delaktiga i upprustningen av puben 
såsom sponsorer med sällskap, quratelet som var sittande under starten av upp-
rustningen, före detta husförmän och även nuvarande quratel och husförmän.  
Kvällen började med mingel där alla stolta sponsorer socialiserade sig. De fick 
se de nya bokhyllorna och mässing-skyltarna med alla sponsorers namn. Under 
kvällen bjöds gästerna på en trerättersmåltid som  Pqs emiritus Axel Sundström 
hade planerat. Till förrätt serverades Cremé Ninon med bubbel.  

Till huvudrätt blev gästerna bjudna på Kungsfisk med potatis och- persiljemos 
med kanderade morötter, hasselnötter och brynt smör. Huvudrätten serverades 
med vitt vin. Slutligen serverades efterrätten som bestod av tre sorters ostar och 
chokladtryfflar med havssalt tillsammans med en Avec. Måltiden inleddes 
såklart som alla nationens sittningar med rituell elddans. Under middagen 
sjöngs det vid flera tillfällen. Alla närvarande under middagen var nöjda och 
kände stolthet över Hallands nations nya pub. Kvällen var lyckad och nu väl-
komnar Hallands nation alla medlemmar och utomstående till Wangö pub.

PUB-
  INVIGNINGEN

Text:  Caroline Lindau och Isabelle Meakin
Foto: Hallands Nation

     Bildtext  Foto:
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Vi vill rikta ett stort tack till alla 
sponsorer som gjorde det möjligt!

Hallands Nations Vänner Nils Lundquist

Erling Svenungsson Johan Svenungsson Jan Isaksson

Hans Larsson

Helsingkronas kuratel VT22

Bengt-Anders & Kristina Holm

Skeppet Jörgen Porath

Telge Glas AB Krister Thelin

Soeco Kontorsmöbler AB Gnu

Bertil Persson Olof Bachman

Text:  Caroline Lindau och Isabelle Meakin
Foto: Hallands Nation
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Bland nationens medlemmar 
finns många som utövar eller har 
utövat någon sport. Vi har träffat 
Beatrice von Bodungen Thelin, 
Viggo Pihl och Albin Hedén som 
alla har en sak gemensamt.  De 
har lyckats prestera på högsta 
nivå. För oss har de berättat om 
varsin prestation som ligger dem 
lite extra varmt om hjärtat. 

Beatrice är 21 år och kommer från 
Höllviken. Sedan 1.5 år tillbaka bor hon 
på Hallands nation. Hon har alltid haft ett 
intresse för djur och ridit sedan hon var 
liten. När hon blev äldre började hon tävla 
med islandshästar. Framför allt tävlade 
hon i grenarna tölt och fyrgång. Det är en 
bedömningssport som utövas på en speciell 
bana. Domarna dömer hästens takt, balans och 
rörelser, i kombination med ryttarens inverkan. 
Från och med i år räknas hon som senior. Hon 
är fortfarande aktiv men har inte möjlighet att 

satsa lika mycket på sporten just nu. 

Beatrice har valt att berätta om när hon tog 
guld i svenska mästerskapen och nordiska 
mästerskapen förra året. Sammanlagt tog 
hon fem guld på de två mästerskapen i flera 
olika grenar. Hon hyllade särskilt sin häst och 
berättade för oss att han var en stor anledning 
till framgångarna. Hon beskrev att tävlings-
upplevelserna var fyllda av glädje och stolthet. 
För att nå den högsta nivån har det krävts 
mycket tid, träning och engagemang. Hon 
hade ett fantastiskt team bakom sig och tog 
särskilt upp stödet från sina föräldrar och sin 
tränare som viktiga framgångsfaktorer.

Viggo är 24 år och kommer från Växjö. Han 
pluggar fjärde året på väg och vatteningenjörs-
programmet. Han tycker om att gymma och 
umgås med vänner. Via vänner hittade Viggo 
till Hallands nation där han idag både bor och 
är aktiv som förman. Han spelar rugby för 

Beatrice vinner guld i SM 2022    Foto:  Photohestur
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Trelleborg och tränar med laget tre gånger i 
veckan. När han var liten såg han sina bröder 
spela rugby och blev därigenom intresserad av 
sporten. Viggo har positionen som flanker. 

Han har valt att berätta om när han tog 
SM- guld förra året. Guldet säkrades redan 
i den näst sista omgången men vägen dit var 
krävande. Normalt sett brukar den högsta ligan 
i Rugby bestå av åtta lag. Förra året spelade 
endast de bästa lagen mot varandra och lagen 
möttes istället vid dubbla tillfällen. Det gjorde 
att varje match var ett toppmöte. Topplagen 
befinner sig framför allt i Stockholmsområdet 
så det blev många resor dit. Dagen som laget 
vann SM-guld var speciell för Viggo på flera 
sätt. Hans bror skulle gifta sig i Helsingborg 
så matchen flyttades fram för att Viggo skulle 
kunna spela en halvlek. Den dagen firades 
alltså både med SM- guld och kärlek och Viggo 
berättade att det var en mycket bra dag. Det 
var 19 år sedan laget vann SM-guld sist, så 
Trelleborg slog på stort. Det var fest, folk med 
matchställ överallt och ett hundratals personer 
var på arenan för att se matchen. 

Albin fyller 22 år i år och kommer från 
Torsby i Värmland. Han flyttade till Lund 
för att studera till läkare och är nu inne på 
sin sjätte termin. Han tycker om att gymma, 
umgås med vänner och titta på sport. Han 
tittar på allt från längdskidor till handboll. 
Precis som Viggo hittade Albin till Hallands 
nation via vänner. Sedan i höstas är han 
förman på nationen. Tidigare utövade han 
friidrott och tävlade framför allt i sprint och 
häcklöpning. Han slutade efter att han tog 
studenten på grund av skador.

Albins pappa var också hans tränare 
vilket gjorde att de spenderade mycket tid 
tillsammans. Han fanns alltid vid Albins 
sida och stöttade honom i medgång och 
motgång. Beatrice berättade att hon delar 
hästintresset med sin mamma som alltid har 
hjälpt till och följt med på alla tävlingar. 

Enligt Beatrice är det bästa med sporten att 
prestera och se utvecklingen med sin häst. 
Hon tycker också att sporten hjälper henne 
att släppa allt annat och nämnde att det är 
avstressande att komma till stallet efter en 
pluggdag. Viggo berättade att han tycker att 
det är fantastiskt att tillhöra ett lag och spela 
med andra för att nå stora mål. Även Viggo 
tycker att rugbyträningarna bidrar till att 
han kan släppa saker vid sidan om. När han 
går ut på planen behöver han inte oroa sig 
för något annat. Albin nämnde drivkraften 
av att bli bäst som en motivationsfaktor. I 
friidrott finns inget annat som kan påverka 
resultatet utan det handlar endast om den 
egna prestationen. Albin nämnde att det 
bästa med friidrotten är just att den egna 

Han har valt att berätta om sina prestationer 
under ungdoms- SM i Vellinge. Albin tävlade 
för en mindre klubb där alla som tränade 
seriöst kunde anmäla sig till SM. När han tog 

Viggo med sitt lag efter vinsten i rugby-SM 2022        

C
IT
AT

Text:  Caroline Lindau och Isabelle Meakin
Foto: Krister Hedén

sina medaljer tävlade han för Arvika. Under 
ungdoms- SM deltar ungefär 30 stycken i 
kvalet. De sex bästa går till finalen dagen efter. 
Totalt tog Albin ett silver och två brons under 
mästerskapet. Medaljerna togs på distansen 300 
meter häck. 

Alla tre berättade för oss att deras tränare har 
betytt mycket och varit ett stort stöd. Viggos 
tränare var bra på att utmana honom och hela 
tiden stötta honom för att han skulle utvecklas. 
Albin och Beatrice nämnde också sina föräldrar 
som viktiga stöttepelare under karriären. De 
ställde alltid upp, skjutsade till träningar och 
hejade i publiken när det var tävlingsdags. 

prestationen är avgörande för resultatet. 
Den som kommer först i mål är bäst och 
det skapade ett driv hos honom.

Som en framgångsfaktor nämnde samtliga 
att det är viktigt att ha roligt. Viggo lyfte 
särskilt gemenskapen och känslan i laget 
som betydelsefulla pusselbitar för att nå bra 
resultat. 

Albin på prispallen.         Foto: Krister Hedén
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HALL ANDS 
NAT IONS FF
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Dennis är 25 år gammal och han kommer från 
Landskrona. Han studerar till civilingenjör och 
är inne på sitt sista år. När han flyttade till Lund 
för att  studera så ville han fortsätta med sitt 
fotbollsintresse. Dennis provspelade för LTH 
men det var så många som provtränade så han 
hänvisades vidare till Hallands nations FF. Idag 
spelar han fortfarande i laget men han är även en 
stödfunktion till herrlagets tränare.  Moa kom-
mer från Växjö och hon är 23 år gammal. Hon 
studerar sista terminen på Service management 
programmet. När Moa flyttade till Lund så hade 
hon en kompis från Växjö som drog med henne 
för att börja spela fotboll för Hallands Nations 
FF.  Moa spelar fortfarande i damlaget men hon 
har även varit ordförande för föreningen.

Hallands Nations FF herrlag grundades 1988 av 
studenter som hade tröttnat på att spela korpen-
fotboll.  Tio år senare startade föreningen även 
ett damlag. Trots föreningens namn finns det 
ingen koppling till nationen utan föreningen är 
helt fristående. Det speciella med föreningen är 
att den sköts helt och hållet av spelarna och det 
är spelarna som sitter i styrelsen. Styrelsen be-
står till hälften av spelare från damlaget och till 
hälften från herrlaget. Samarbetet mellan herr 
och damlaget sträcker sig även utanför styrelsen. 
Båda lagen tränar bredvid varandra på Kloster-
gårdens IP på måndagar och onsdagar. Ibland 
brukar lagen till och med träna tillsammans. 
Utanför planen brukar spelarna hitta på mycket  
aktiviteter ihop både sådana som föreningen 
anordnar såsom kräftskiva, cykelfest, kick off 
och avslutningar men spelarna brukar även um-
gås mycket privat. 

Damlaget  som består av runt 20 aktiva i åldern 
20-28 år spelar i division 3 och har de senaste 
säsongerna varit i toppen av divisionen. Målsätt-
ningen för laget är fortsätta prestera bra i serien 
och de ser gärna att de står som seriesegrare. 
På lång sikt är ambitionen att de ska fortsätta 
behålla kvalitén i laget men även att de ska ha 
roligt ihop. Om man vill spela för damlaget så 
förväntas man träna minst en gång i veckan för 
att bli uttagen till matcherna.

Herrlaget spelar i division 6 men har som damer-
na varit i toppen av divisionen.  Laget består av 
20-25 stycken spelare som också är i åldern 20-28 
år. Stommen i laget har bestått under längre tid 
och det har inte varit så mycket spelarskifte. det 
långsiktiga målet för herrlaget är att spela i divi-
sion 5, men annars är det att alla ska göra sitt bästa 
i alla matcher så att de vinner matcherna. Vill man 
spela för herrlaget så förväntas man ligga på nivån 
för division 5-6 och så ska man träna minst en 

Sedan länge har Hallands nation 
förknippats med sport på olika 
sätt, och visst fortsätter nation-
en att leva upp till det än idag. 
Nationen erbjuder studenter att 
deltaga på sportkvällar flera 
dagar i veckan. De senaste åren 
har dessutom aktiva på nation-
en anordnat en brännbollsturne-
ring för boende och förmän. Ny-
ligen fick vi höra att det finns ett 
fotbollslag som heter Hallands 
nations FF. Vi blev nyfikna på 
denna ytterligare koppling mel-
lan sport och Hallands nation 
och kontaktade därför spelare 
i föreningen. En eftermiddag i 
februari träffade vi Dennis Brat-
tefelt och Moa Tornhed från Hal-
lands Nations FF för att ta reda 
på mer.

Taktiksnack under en match    Foto: Mats Borg

gång i  veckan för att vara uttagbar till matcherna. 
Avlsutningsvis beskriver Dennis och Moa Hal-
lands Nations FF som en riktigt rolig förening. 
Det är riktigt härlig stämning och alla försöker 
verkligen att lyfta varandra. Som spelare spe-
lar man bra fotboll ihop men föreningen är så 
mycket mer. Spelarna hittar på så mycket roligt 
ihop. 

Tack till Dennis och Moa för att vi nu har fått 
veta mer om Hallands Nations FF. Vi önskar er  
lycka till i serien. 

Text:  Caroline Lindau och Isabelle Meakin
Foto: Mats Borg

HALL ANDS 
NAT IONS FF
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Varje tisdag och torsdagkväll erbjuder Hallands Nation studenter möjlig-
heten att delta på spårtevent. Tillsammans har fyra förmän ansvar för de 
olika eventen. Under vårterminen har studenter haft möjlighet att regel-
bundet testa olika sporter. Varannan vecka stod volleyboll och fotboll på 
schemat och varannan vecka kunde studenter spela basket och spökboll. 
Utöver dessa event hölls även några större aktiviteter. 

En torsdagkväll i februari besökte vi ett av nationens spårtevent. Kvällen 
till ära stod fotboll på schemat.Totalt besökte ungefär tio studenter fotbol-
len. De delades upp i två lag och spelade fotboll i över en timme. Alla käm-
pade väl och det var roligt att se allas engagemang.  En av de personerna 
som var med och spelade fotboll  i Tunahallen var Assar Zätterström. Han 
är en trogen besökare på spårteventen och han berättade för oss att det var 
hans klasskompis som frågade honom om han ville vara med på spårten på 
Hallands Nation för något år sedan. Sedan dess har han varit fast. Under 
kvällen passade vi på att ställa några frågor till Assar. Han berättade att 
spårteventen är perfekta tillfällen att vara social och samtidigt få vardags-
motion. En bidragande faktor till att han ständigt besöker spårteventen 
är också att han då får möjlighet att testa på sporter som han sällan eller 
aldrig har utövat innan. Det roligaste eventet enligt Assar är ultimate-fris-
bee utomhus. Han kan starkt rekommendera andra att besöka spårten på 

Hallands Nation och nämnde särskilt att spårteneventen ger möjlighet att 
lära känna andra i ett mindre sammanhang. Assar berättade också att det 
finns en fin gemenskap mellan besökarna. 

Under kvällen ställde vi även några frågor till två av sportförmännen, 
Albin Hedén och Manon Henrikssen. De berättade för oss att de har ett 
bra samarbete och att alla är bra på att ge förslag på olika spårtevent. De 
brukar dela upp arbetet så att två förmän är på varje event. Varje termin 
planeras några större aktiviteter. Då hjälps förmännen åt, men en brukar 
vara ansvarig. Under våren fick studenter bland annat möjlighet att testa 
på cheerleading och lacrosse. Tunahallen renoverades under sista delen av 
terminen och då hölls eventen utomhus. Då kunde studenter bland annat 
prova på crossfit-träning.

SPÅRT-event på Hallands

Text:  Caroline Lindau och Isabelle Meakin
Foto: Hallands Nation
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Under vårterminen har studenter kunnat 
besöka nationens veckovisa verksamheter. 
Utöver det har nationen anordnat några 
större event så som Bockbalen, Kvalborg 
och tandemstafetten. 

Bockbalen Bockbalen ::

Den 25 mars i år öppnades dörrarna 
till Grand Hotel där anmodade gäster 
bjöds in till fest. Omkring 240 personer 
deltog på balen. Dagen till ära mingla-
de gästerna i sina finaste utstyrslar. Det 
var glada miner och ett underbart sorl 
som inledde balen. Gästerna bjöds 
på god mat, trevlig underhållning och 
fina tal. Efter middagen bjöds det upp 
till dans och därefter samlades gäster-
na för att gå i fackeltåg till nationens 
klubb där kvällen avslutades. Hallands 
husband spelade och traditionsenligt 
kunde besökarna åka rullskridskor på 
dansgolvet. 

Övermarsalk Victor håller stolt i fanan på årets bockbal   
Foto: Hallands Nation 

Inspektor Johan håller tal under balen   Foto: Hallands Nation 

Text:  Caroline Lindau och Isabelle Meakin
Foto: Hallands Nation
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Kvalborg Kvalborg ::

Den 29 april anordnade nationen 
Kvalborg tillsammans med Västgöta 
Nation. Vädret denna dag var under-
bart med sol med helt perfekt tempe-
ratur. Kvalborgsdeltarna släpptes in 
på området kl 13 och stämningen var 
på topp.  

Tandem Tandem ::

I skrivande stund har inte Tan-
demstaffeten genomförts. Den 12 
maj är det dock äntligen dags för 
detta coola evenemang. Det finns 
en förväntansfull stämning på na-
tionen inför eventet och vi är helt 
säkra på att detta kommer bli nå-
got värt att minnas. 

Under dagsfesten spelade Fröken 
Snusk och De vet du. Publiken var 
väldigt taggad och alla deltagare 
dansade glatt med till musiken. Se-
nare på kvällen anordnade nation-
erna en gemensam klubb. Klubben 
inleddes med att Hallands Husband 
uppträdde och som alltid var de 
otroligt bra.

Fint väder och glada miner bland studenterna    Foto:  Hanna Olsson

Taggad publik under spelningen    Foto: Hanna  Olsson 
Tandemstafetten 2012    Foto: 

 Text:  Caroline Lindau och Isabelle Meakin
 Foto: Hallands Nation
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På andra halvan av 00-talet fanns det ett gäng 
förmän som var extra intresserade av idrott och 
sport.

Fredrik Necander (på den här tiden Larsson) lirade 
fotboll i korpen. Han saknade elvamannaspelet och 
fick reda på att Hallands Nation hade ett fotbolls-
lag, Hallands Nations FF. De hade även ett B-lag där 
alla kunde vara med att spela utan att satsa hundra 
procent så att säga. Fredrik hoppade genast in i laget. 

På den här tiden hade nationen och HNFF ett 
samarbete som bland annat gick ut på att samtliga 
spelare också turades om att vakta på nationen på 
fredagarna. Tre från laget var dessutom vaktförmän 
och fick på så vis in en fot i förmannakåren också. 
Laget arrangerade även nyårsfester på nationen. 
Fredrik tyckte det var kul att vakta och tog gärna på 
sig posten som vaktförman. Han trivdes bra på gol-
vet och tog steget till kvällsansvarig och därefter till 
Källarmästare 2008. 

Tillsammans med Qurator Axel Carstam star-
tade killarna upp pub Larrys. Larry var en lax 
som prydde affischerna. På den här tiden var det 
inte så lätt att streama matcher så puben blev ett 
välbesökt vattenhål för alla fotbollsintresserade 
studenter som ville titta på framför allt Cham-
pions League-matcher men även landskamper 
samtidigt som de kunde käka burgare och ta sig 
en pilsner. 

På den här tiden drog också återkommande 
idrottsevenemang, under namnet Spårt, igång 
där studenter kunde testa på volleyboll, inne-
bandy, bowling med mera. Arrangemanget 
arrangerades av Quratelet, NATU-förmän och 
idrottsförmän till att börja med ungefär en gång 
i månaden. Det blev väldigt populärt och det 
blev fler och fler tillfällen och nästan alltid full-
tecknat med idrottande studenter.  

Vid tiden hade Hallands också ett gäng år av 
framgångar på tandemstafetter, tornaspel med 
mera. Vart att nämna är tandem 2007 när en 
av våra deltagare skar sig i foten varför Fredrik i 
sista sekund fick hoppa in och cykla ”stora bergs-
hackan” istället. Fredrik fick kramp och kunde 
bara hjälpa till måttligt. Det spelade ingen roll 
med skador och kramp. Hallands lyckades 
dundra förbi samtliga motståndare, till och med 
två tävlingscyklister från Lunds Nation, och 
vann hela sträckan!

Idrotten och sporten har onekligen lett till en 
lång karriär på Hallands för Fredrik och många 
med honom!

En betraktelse om bland annat 
en lax vid namn Larry 

EN HÄLSNING FRÅN HNV

Hjältarna Fredrik och Oscar, vinnare av stora bergshackan 2007

Text och Foto:  Nils Lundquist



Tack till annonsörerna och Hallands Nations Vänner, som gjort det möjligt 
att publicera det här numret av Väderö!
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